國立中山大學生物醫學研究所五學年學、碩士學位辦法

Regulations for the Institute of Biomedical Sciences of NSYSU Students' Five-Year BA-MA Program

101.03.06	第157次所務會議通過
	Adopted by the 157 th Institute Affairs Council on March 3, 2012
101.03.19	第131次教務會議修正通過
	Amended and adopted by the 131 st Senate Meeting on March 19, 2012
102.12.17	第138教所務會議修正通過
	Amended and adopted by the 138 th Institute Affairs Council on December 17, 2013

第一條 為鼓勵本校學士班優秀學生繼續留在本所就讀碩士班,並 期達到連續學習及縮短修業年限之目的,特訂定本辦法。

> This Regulation was especially stipulated to encourage distinguished undergraduate students in NSYSU to stay continuously for the pursuit of a master's degree in the Institute, which aims to enable continuous learning for shortening the duration of studying.

第二條 大學部學生入學後,成績表現優良,而總平均達GPA2.44 (百分制七十分)以上且每科都已及格,得於三年級下學 期,依本校行事曆規定時間內,向本所提出申請,經相關 委員會公開甄選之,錄取名額為2名。

After enrollment, undergraduate students with distinguished academic performances of GPA 2.44 or above (70/100) and passing all subjects, may apply to the Institute on the second semester of their Junior Year, for open selection by relevant committees, 2 students are available for admission.

第三条 本辨法录取之学生兼具学士学位候选人及硕士班預備研

究生(以下簡稱預研生)資格。

Students admitted by this Regulation shall hold dual status as bachelor degree candidates and preparatory graduate students (hereinafter called "prep student").

第四條 獲得預研生資格之學生,必須於規定修業年限內(不含延 長修業)取得學士學位,並於畢業當學年度參加預修之碩 士班甄試或考試,經錄取後,始正式取得本所碩士班研究 生資格。

> After achieving status of a prep student, students shall acquire their bachelor's degree within the regulated length of study (without the defer of graduation), and shall pass the graduate entrance exam (either direct entry or regular exam) on their year of graduation, to be admitted and formally qualified as graduate students at the Institute.

第五條 預研生錄取本所碩士班入學後,其在學士班期間所選修之 研究所課程,可申請抵免碩士班研究生應修學分數;但所 選修之研究所課程若已計入學士班畢業學分數內,則不得 再申請抵免碩士班學分數。

After Institute admission, the graduate courses that prep students have selected during undergraduate, <u>can be applied for credits to</u> <u>be waived</u> of required credits for graduate school; however, if the selected graduate course is counted as credits for the bachelor's degree, it can no longer be applied wavier for graduate school.

第六條 錄取本所碩士班預研生所佔名額,包含於當學年度碩士班 之招收名額中。

> The number available for admission as the Institute's prep student, is included in the master's degree planned admissions quota of the school year.

第七條 本辦法經所務會議,教務會議通過,經校長核定後實施, 修正時亦同。

> The above Regulations were approved by the Institute's Affairs Council and the Senate Meeting, verified by the principal, and implemented subsequently; the same shall apply to amendments of the Regulations.